
Protokoll fört vid U-Schacks styrelse möte den 17 maj 1998
Närvarande: Gert Åkerman, Per-Åke Yngwén, Berndt Holmquist, Roger Andersson, Sara
Andersdotter, Maja Garde och Rasmus Myklebust

§ 1 Mötet öppnades av Gert.
§ 2 Till sekreterare valdes Rasmus.
§ 3 Dagordningen fastställdes.
§ 4 Föregående protokoll godkändes.
§ 5 U-Schacks ekonomi är fortsatt god. Förlusten förklarades med investeringar som gjorts

samt resa till Ryssland.
§ 6 Tävlingskommitén avlade sin rapport.
§ 7 Utbildningskommitén avlade sin rapport.
§ 8 I nästa utskick skall följande ingå:

♦ Årsberättelse
♦ Protokoll från U-Schacks senaste möte.

§ 9 Styrelsen antog enhälligt följande regler för användning av U-Schacks material i
hemmet:
♦ U-Schacks materiel kan i vissa fall även få användas i hemmet. Exempel på sådan

utrustning för närvarande är: Telefon, mobiltelefon, dator, skrivare,
streckkodsläsare, kamera (planerat inköp) och kopiator.

♦ U-Schacks styrelse fastställer om utrustningen skall finnas i hemmet.
♦ Materielen kan användas för privat bruk i den mån som användningen leder till

ringa kostnad för U-Schack.
♦ Placeringen i hemmet gäller alltid tills vidare.
♦ Innehavaren skall omedelbart återställa materielen till materielmästaren då

uppdraget som kräver utrustningen avslutas eller då U-Schacks styrelse annars
beslutar om att så ska ske.

♦ Innehavaren skall hålla utrustningen tillgänglig för bruk på U-Schacks evenemang
(tävlingar, läger mm) i den mån detta behövs.

§ 10 Ett AU-beslut har tagits av Åke Lindén, Roger Andersson, Christer Sandberg, Per
Hedlund och Gert Åkerman om att ge bidrag till en resa till Vitryssland. För U-Schacks
del kostade det 30.000 kr.
Regler skall upprättas inför kommande utbyten.

§ 11 Ett bidrag på 1200 kr beviljades till Västerås Allmänna Schackklubb för ungdoms
utbyte med Kassel. Gert och Berndt deltog ej i beslutet.

§ 12 Ingen post hade kommit in.
§ 13 Övriga frågor:

♦ Roger, Johan och Christer skulle väljas som distriktsinstruktörer.
♦ Styrelsen påminner om att det går att söka ungdomsledarstependier.

§ 14 Mötet avslutades och ordföranden tackade för visat intresse.

Vid protokollet

Rasmus Myklebust


